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1 ChristenUnie, 
dhr. M.C.A. 
Klein 

4b Olthof Integraal 
Meerjarenprogramma 
Infrastructuur (iMPI) 
2022-2029

Vraag aangaande de plannen omtrent de N201-
33 in het IMPI. Het betreft de volgende casus: 
Vorig jaar heeft er een ongeluk plaatsgevonden 
met een fietser bij de N201. Naar aanleiding van 
dit ongeluk heeft Michel Klein (CU) vragen aan 
GS gesteld. Vervolgens is er vanuit GS de 
toezegging gedaan dat dit punt van het fietspad 
zal worden aangepast. Echter, in het IMPI zelf 
staat alleen: “Gelijktijdig met het groot 
onderhoud worden kleine verbetermaatregelen 
uitgevoerd en worden 3 vaste bruggen 
gelijktijdig met de vervanging verbreed, zodat er 
meer ruimte is tussen de rijbaan en het 
fietspad.”. Betreft dit ook de aanpassingen die 
toegezegd zijn door GS met betrekking tot het 
fietspad?

Het krediet dat nu voor het project N201-33 wordt 
aangevraagd, staat los van de kleine 
infrastructurele verbeteringen aan het fietspad 
langs de N201 bij Hilversum, die worden uitgevoerd 
naar aanleiding van het dodelijk ongeval. Deze 
aanpassingen zijn in week 41-2021 uitgevoerd. De 
scherpe bochten in het fietspad zijn vloeiender 
gemaakt. De asmarkering is met ribbelmarkering 
uitgevoerd (attentieverhogend). Op het 
geluidscherm en de bermplanken zijn reflectoren 
aangebracht en er is een rood-wit hekwerk voor het 
geluidscherm geplaatst.

2 Liberaal 
Noord-
Holland, 
mw. G.H. van 
Geffen 

5a Olthof Begroting 2022 Memorie van toelichting 
Vraag 54 is deels beantwoord, nog niet: Op 
welke aspecten wordt deze regeling 
geëvalueerd en wanneer?
Idem vraag 55: Is er nog voldoende 
kadegebonden bedrijventerrein in de haven of 
is daar krapte?

Voordracht begroting

Memorie van toelichting
Vraag 54: RBML staat voor Regelgeving Burger- en 
Militaire Luchthavens en betreft de wetgeving op 
grond waarvan wij als provincie bevoegd gezag zijn 
voor regionale luchthavens.
Als provincies (alle 12) hebben wij de minister 
verzocht deze regelgeving in de volle breedte te 
evalueren.

Vraag 55: Voor nieuwe kade- en havengebonden 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.gooieneembode.nl%2Fextra%2F188055%2Fprovincie-gaat-gevaarlijk-punt-op-fietspad-n201-aanpassen&data=04%7C01%7C%7C325e95e140084dca48c908d9946a0d7c%7C49f943ef3ce242d2b529ea37741a617b%7C0%7C0%7C637704005469372978%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=zvgFY3q33f3QQGLzk37Cc8GqVcfjdqBNzFP%2FLSN4XI0%3D&reserved=0


Technische vragen M&B 28-10-2021 

nr Partij en 
indiener

Punt Gedeputeerde Onderwerp Vraag Antwoord

Op pagina 2 staat dat in 2022 151 miljoen aan 
de reserves wordt onttrokken en in 2023 51 
miljoen. Uit welke reserves worden deze 
bedragen precies onttrokken? En waar in de 
begroting is dat terug te vinden?

Bijlage Monitor Werklocaties
Deze monitor maakt duidelijk dat er 
toenemende schaarste is (van 4% naar 3,5%) 
voor bedrijventerreinen. Met welk doel 
monitort de provincie de werklocaties? Is er een 
moment dat de provincie specifiek actie 
onderneemt bij schaarste en zo ja, wat is de 
norm voor zo’n moment en waaruit kan actie 
bestaan? Zo nee, wat is de provinciale rol voor 
werklocaties? Is 3,5% een percentage dat reden 
geeft tot zorg – waarom wel of niet?

bedrijven kan in de komende periode tot 
2030/2035 voldoende ruimte gevonden worden, 
door beschikbare uit te geven kavels en door 
herontwikkeling van bestaande kavels.

Voordracht begroting
Op pagina 2 voordracht begroting 2022 (Financieel 
overzicht), staat een saldo van Baten en Lasten van 
151 miljoen voor 2022. De stortingen in reserves 
bedragen 158 miljoen en de onttrekkingen 310 
miljoen.  In welke reserves deze stortingen 
plaatsvinden en vanuit welke reserves de 
onttrekkingen is te vinden op pagina 210-213 
(tabel: staat van het verloop van de reserves) van 
de begroting. Voor het jaar 2023 is dit weergegeven 
op pagina 214-217. Deze staat geeft een overzicht 
per reserve van de bedragen die worden gestort en 
onttrokken. In dit overzicht is ook te zien aan welk 
operationeel doel in de begroting de betreffende 
reserve is gekoppeld. In de budgettabellen per 
beleidsdoel in de programmabegroting is naast de 
begrote lasten per operationeel doel ook 
aangegeven wanneer er sprake is van stortingen of 
onttrekkingen aan de bijbehorende reserve en voor 
welk bedrag. 

Bijlage Monitor Werklocaties
De inzet van de provincie is om zowel kwantitatief 
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als kwalitatief blijvend te voorzien in de behoefte 
aan duurzame werklocaties. Regionaal zijn er 
afspraken gemaakt over planning en 
programmering en het verbeteren en 
verduurzamen van bestaande werklocaties. De 
Monitor Werklocaties brengt jaarlijks 
ontwikkelingen in beeld op de Noord-Hollands 
gemengde werklocaties, kantorenlocaties en 
(zeehaven) bedrijventerreinen. Dit is het doel van 
de monitor.

Voor leegstand op kantorenlocaties is in MRA-
verband een norm vastgesteld van 8% leegstand. 
Voor leegstand op bedrijventerreinen is er geen 
norm afgesproken, hier zijn pas sinds vorig jaar 
cijfers van beschikbaar. Normaliter geldt in de 
vastgoedmarkt 5% tot 8% ook als norm voor 
leegstand op bedrijventerreinen. Er is met 3,5% 
leegstand sprake van schaarste. 

De geconstateerde schaarste aan 
bedrijventerreinen in de monitor kan worden 
gebruikt voor nieuwe regionale plannings- en 
programmeringsafspraken. De insteek is dan 
kwantitatief en kwalitatief te voorzien in de 
behoefte aan duurzame werklocaties, zowel direct 
uitgeefbaar als op termijn via harde en zachte 
ruimtelijke plannen.
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3 Liberaal 
Noord-
Holland, 
mw. G.H. van 
Geffen

4b Olthof iMPI 1. pagina 2 
Op grond waarvan is te verwachten dat 
kantmarkering van fietspaden daadwerkelijk 
bijdraagt aan veiligheid?

2. p. 5 c. N516-04
Hier staat dat o.a. door de transformatie van 
bedrijventerrein naar woningbouw de 
verkeersdruk toeneemt. Is dat een algemeen 
gegeven of specifiek voor dit gebied? Hoe valt 
te verklaren dat – in het algemeen of specifiek 
hier – woningen meer verkeersdruk opleveren 
dan bedrijventerreinen?

3. p. 6 e. alg29b
De kredietaanvraag betreft € 3.251.359 voor 3 
items: stikstofproblematiek, 
prijspeilontwikkelingen en een langere 
doorlooptijd. Welke bedragen gelden hier per 
item?

4. p. 7 h. i. en j.
Wat zijn VAT-kosten?

1. Op grond van diverse onderzoeken, ook onder 
gebruikers van de fietspaden zijn de positieve 
veiligheidsaspecten voldoende bewezen. 
Kantmarkering kan de verkeersveiligheid 
verbeteren, met name op locaties waar 
onvoldoende geleiding is voor (brom-)fietsers. Zoals 
op enkelzijdige, in één richting bereden fietspaden 
(zonder asstreep) in onverlichte situaties of in 
scherpe bochten. Daarnaast schrijven de CROW-
richtlijnen kantmarkering voor bij fietspaden vanaf 
4 meter breed.

2. Het is geen algemeen gegeven dat transformatie 
naar woningbouw automatisch leidt tot hogere 
verkeersdrukte. Dit hangt af van meerdere factoren 
en kenmerken van het gebied voor en na de 
transformatie, zoals de ligging, het type 
bedrijvigheid/woningen in het gebied, de 
dichtheden waarin er gebouwd is of wordt en de 
verschillende functies in het gebied. Voor de 
transformatie van de Achtersluispolder is de 
ambitie in hoge dichtheden woningen te bouwen. 
Hierdoor neemt de vraag naar mobiliteit toe ten 
opzichte van de huidige situatie, naast andere 
ontwikkelingen die van invloed zijn op de 
verkeersbelasting in en rondom het plangebied van 
AVANT. Meer informatie over de transformatie van 
de Achtersluispolder is te vinden op de website van 
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5. p. 7 i. en j.
De projectscope is circa 200 meter groter. Hoe 
is te verklaren dat dit pas gaandeweg bekend of 
noodzakelijk wordt? 

6. p. 24 N242-25: waarom is er geen 
streefdatum om de studie gereed te hebben? 
waar is het streefjaar voor realisatie gebleven?

7. p. 26 N240-05: eerder is toegezegd dat in Q1 
2022 een voorstel volgt dit plan van de 
studiefase naar de planfase te promoveren. 
Waarom duurt het daarna 2-3 jaar om tot 
uitvoering over te kunnen gaan? Is het ook 
mogelijk dit sneller te doen?

8. p. 26 N307-01: ook hier de vraag waarom een 
streefdatum ontbreekt? Verder de vraag aan 
welk type oplossingen gedacht kan worden, en 
hoe dit probleem in de praktijk aangepakt kan 
worden tot die tijd?

9. p.26 N505-a01: hier is sprake van locaties 
met hoogovenslakken die moeten worden 

de gemeente Zaanstad: 
https://maakachtersluispolder.zaanstad.nl

3. Het onderdeel stikstofproblematiek betreft 
(afgerond) € 1.900.000. Dit is inclusief de extra 
doorlooptijd, die het gevolg is van de 
stikstofproblematiek, extra onderzoeken en de 
tijdelijke autobrug over de Zaan). Het onderdeel 
prijspeilontwikkelingen bedraagt (afgerond) € 
1.4000.000.

4. Kosten voor Voorbereiding, Administratie en 
Toezicht.

5. De scope van de vervanging van een 
vaarwegtraject wordt bepaald op basis van 
inspecties (grotendeels boven de waterlijn). 
Wanneer het vervangingsmoment dichterbij komt, 
wordt er een diepgaandere (onder de waterlijn) 
inspectie uitgevoerd die aanvullende informatie 
geeft. Ook worden in deze fase de precieze 
aansluitpunten op de te handhaven 
oeverconstructies  bepaald. Dit kan ertoe leiden dat 
de scope wordt uitgebreid, zoals in dit geval, maar 
het komt ook regelmatig voor dat de scope juist 
wordt verkleind.

6. In de kolom "uitvoeringsperiode" staat alleen 

https://maakachtersluispolder.zaanstad.nl/
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aangepakt, wat betekent dat?

10. p. 38 CRH6: het bedrag dat in de tabel 
genoemd wordt wijkt af van het bedrag dat 
voor 2022 beschikbaar is gesteld. Hoe komt dit 
tabel-bedrag tot stand? En zijn we na 2022 
Chroom-vrij of is er nog veel te doen?

11. p. 40 Tabel 15
Hoe moeten we dit lezen. Zijn de negatieve 
bedragen een tekort ten opzichte van … ? de 
begroting? En zijn positieve bedragen dan een 
overschot? Wat betekent het feit dat het 
cumulatief is (ik ken het begrip cumulatief maar 
hier snap ik niet wat er bedoeld wordt c.q. 
tegen welke ontwikkelingen of consequenties 
we hier aan kijken)?

12. p. 43 Tabel 18
Variabel onderhoud wegen: waarop is 
gebaseerd dat variabel onderhoud in de jaren 
2025-2028 zoveel lager is? Wat beïnvloedt of 
dat zo blijft of hoger wordt? Wat beïnvloedt om 
deze kosten lager te maken?

wanneer een maatregel naar verwachting wordt 
gerealiseerd; dit is niet de doorlooptijd (van studie 
t/m realisatie) van de maatregel. De studie wordt in 
regionaal verband opgepakt. Op dit moment is nog 
niet in te schatten wanneer de studie wordt 
afgerond en wat de uitkomsten van de studie zijn.

7. Het is nog steeds de planning om dit project in 
Q1 2022 te promoveren naar de planfase, zodat het 
project verder kan worden voorbereid (RO-
procedure, opstellen definitief ontwerp, eventuele 
grondaankopen etc.) en de daadwerkelijke 
uitvoering van het project in 2024 kan starten 
(realisatiefase). In dit geval duurt de planfase 2 jaar.

8. De term 'n.t.b.' wordt aan projecten gegeven, 
waarvan de studiefase verdere duidelijkheid moet 
geven over te nemen maatregelen. Zodra er meer 
bekend is, wordt een mogelijke uitvoeringsdatum 
toegevoegd. Tot de definitieve oplossing is 
gerealiseerd, kunnen rijbanen na een incident 
worden afgezet met pijlwagens en botsabsorbers.

9. De hoogovenslakken zijn toegepast in de 
fundering van de weg. In de periode van 1972 tot 
1995 was het gebruikelijk om de nieuw aan te 
leggen provinciale wegen te voorzien van een 
fundering van hoogovenslakken. Deze slakken zijn 
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13. p. 44 Vervangingsinvesteringen
‘Ten slotte, het niet tot besteding komende 
budget in de stelpost valt bij de jaarrekening vrij 
naar de algemene middelen.’
Hoe vaak komt dit voor? En om welke orde van 
grootte gaat het dan qua bedragen?
En voor de verbetering en 
uitbreidingsinvesteringen: de stelposten zijn 
daar dan specifiek aan een beoogd project 
gebonden? Of hoe kunnen ze anders vervallen 
en naar algemene middelen terugvloeien (wie 
bepaalt dan dat ze niet besteed zijn)? Vervalt 
een stelpost ook als een project onbedoeld 
uitloopt?

14. p. 45 Tabel 22
Klopt de conclusie dat rond 2029 een tekort van 
circa 4 miljoen wordt verwacht?

15. Waarom ontbreekt in het iMPI de lopende 
studie Rotonde / verbeteren bereikbaarheid en 
doorstroom WFO Zwaagdijk?

vervuild met zware metalen. Vandaar dat deze 
worden gesaneerd en vervangen door ander 
materiaal.

10. In de tabel is per abuis in plaats van het totale 
bedrag alleen het bedrag voor gebied 1 vermeld. 
Het totaal van € 4,6 miljoen voor alle gebieden 1 
t/m 7 samen is correct. De inschatting voor 2022 
dat we voor alle gebieden bij elkaar € 900.000 gaan 
uitgeven. Dit betreft een grove raming.
Er is geen saneringsplicht. De strategie van de 
provincie is alleen die onderdelen te saneren, waar 
onderhoud nodig is conform het meerjarenplan van 
de opdrachtnemers. Uiteindelijk zijn met deze 
werkwijze alle objecten op langere termijn (20-25 
jaar) vrij van chroom VI. Op deze manier wordt de 
hinder voor de gebruiker beperkt. Ook worden de 
komende jaren nieuwe saneringstechnieken 
verwacht, die goedkoper zijn en minder hinder voor 
de gebruiker opleveren.

11. De toename in onderhoudskosten vanwege 
areaaluitbreiding wordt jaarlijks voor een periode 
van 8 jaar in kaart gebracht. Deze verwachting 
wordt jaarlijks bijgesteld op basis van 
daadwerkelijke oplevering van het nieuwe areaal. 
Wanneer een project bijvoorbeeld één jaar later 
wordt opgeleverd, is de mutatiewaarde negatief, 
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16. Voor de N203 (de zgn. ‘dodenweg’) is alleen 
sprake van vervanging van een kort stuk 
wegvak. Loopt er helemaal geen studie o.i.d. 
meer naar de veiligheid van deze weg?

17. Aangegeven is dat het programma De Kop 
Werkt eindigt in 2021. In dat programma vielen 
ook 3 beoogde doorfietsroutes regio 
Schagen/Den Oever/Den Helder /Medemblik. 
Wat is de stand van zaken van die 
doorfietsroutes? Hoe gaat dat verder als het 
bijbehorende programma al wordt beëindigd?

want de hogere onderhoudskosten verschuiven ook 
één jaar naar achter. 
De bedragen zijn de verschillen (mutaties) ten 
opzichte van de vorige verwachting. 
De toename in onderhoudskosten voor in gebruik 
genomen areaal komt ieder jaar terug. Vandaar dat 
de toename cumulatief wordt berekend. De 
bedragen in tabel 15 zijn aangeleverd voor de 
Kaderbrief 2022 en daarmee ook verwerkt in de 
(meerjaren) begroting 2022.

12. Er zijn meerdere factoren die dit variabel 
onderhoudsbudget bepalen. Tijdens het afsluiten 
van de gebiedscontracten is besloten een aantal 
onderhouds-werkzaamheden buiten het contract te 
laten; met name werkzaamheden die al in 
voorbereiding waren. Dit variabel onderhoud 
faseert de komende jaren uit. Daarnaast is de 
programmering voor de laatste 3 jaar (2027-2029) 
nog niet volledig (zie iMPI p.43). En ten slotte zijn er 
altijd fluctuaties in de budget-behoefte voor 
variabel onderhoud, wat ook de reden is dat het 
wordt gedekt uit de reserve groot onderhoud.

13. Vervangingsinvesteringen
Hoe vaak komt dit voor?
Een stelpost vormt het financiële kader waarmee 
we rekening moeten houden bij de programmering 
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van investeringen. Omdat de stelpost werkt als een 
plafond voor te programmeren investeringen is het 
te verwachten dat we in de realisatie dit plafond 
niet precies bereiken en er dus steeds een restant 
op de stelpost overblijft. Wanneer dit op tijd 
bekend is, kan er ook voor gekozen worden het 
resterende budget al eerder dan bij de 
jaarrekening, namelijk bij een begrotingswijziging, 
af te ramen.
En om welke orde van grootte gaat het dan qua 
bedragen?
Tabel 21 geeft het verwachte verloop van de 
stelpost Vervangingsinvesteringen. Indien de 
omvang van de kapitaallasten 
vervangingsinvesteringen niet verandert voor het 
komende jaar 2022, valt er voor 2022 € 0,07 
miljoen vrij. 

Verbeter- en uitbreidingsinvesteringen
de stelposten zijn daar dan specifiek aan een 
beoogd project gebonden? Of hoe kunnen ze 
anders vervallen en naar algemene middelen 
terugvloeien (wie bepaalt dan dat ze niet besteed 
zijn)? Vervalt een stelpost ook als een project 
onbedoeld uitloopt?
Nee, dit is niet het geval. De stelpost is ingesteld 
voor geprogrammeerde, toekomstige projecten in 
de studie- en planfase. De stelpost is niet gelabeld 
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aan individuele projecten. Voor projecten in de 
realisatiefase zijn kredieten beschikbaar gesteld en 
deze toekomstige kapitaallasten zijn rechtstreeks 
geraamd in de begroting. De afspraak is dat de 
kapitaal-lasten in de begroting terugkomen volgend 
op het jaar van ingebruikname van een project. 
Het effect van een uitlopend project is dat de 
kapitaallasten van dit project pas later als last in de 
begroting tot uiting komen.

14. Dat klopt. Als alle studieprojecten conform 
planning en geschatte investeringsbedragen 
worden gerealiseerd, betekent dit dat er vanaf 
2029 een jaarlijks tekort is van € 4 miljoen 
kapitaallasten.

15. Deze rotonde is (nog) niet opgenomen in het 
IMPI, omdat er momenteel een onderzoek loopt 
over de urgentie van de problematiek en de 
mogelijke oplossingen. Duidelijkheid hierover volgt 
begin 2022.

16. In een overleg medio september jl. tussen ged. 
Olthof en de wethouders Verkeer van de 
gemeenten Uitgeest en Castricum is afgesproken 
dat onderzocht wordt met welke ‘kleine 
maatregelen’ de verkeersveiligheid op de N203 kan 
worden verbeterd. Samen met de gemeenten 
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worden de circa 12 opties onderzocht op 
haalbaarheid. 
Vooralsnog is een reconstructie van de weg niet 
aan de orde.

17. De doorfietsrouteaanpak voor deze regio wordt, 
bij vaststelling van de Actieagenda Actieve 
Mobiliteit, opgenomen in de strategie van de 
provincie. 
Met de regio wordt gewerkt aan een 
intentieovereenkomst waarin de onderzochte 
routes worden vastgelegd en waarmee de 
gemeenten subsidie kunnen aanvragen.

4 CDA, mw. 
C.D.M. 
Kuiiper

4b Olthof iMPI 2022 1. Hoe verhoudt het iMPI zich met de 
specifieke fietsprojecten uit het 
Actieprogramma Fiets 2019-2021? Een 
fietsproject (4c) uit het Programma 
Bosrandweg-Fokkerweg is wel in het iMPI 
opgenomen.

2. Is het de bedoeling dat specifieke projecten 
uit het Actieprogramma Fiets ook worden 
opgenomen in het iMPI nu dit programma 
eind 2021 eindigt?

3. Bij de N516-04 (p.5) staat aangegeven dat 
de provincie een subsidie van € 4.233.000 

1. Het Actieprogramma Fiets was een eenmalig 
document, als bijlage bij het Perspectief Fiets. Het 
Actieprogramma was bedoeld om een overzicht te 
geven van alle provinciale 
fietsinfrastructuurprojecten, die destijds in het PMI 
waren opgenomen. Namelijk de projecten 
voortvloeiend uit het Fietsknelpunten-rapport van 
de Fietsersbond en de doorfietsroutes. De 
doorfietsroutes uit het Actieprogramma zijn 
overigens niet allemaal provinciale projecten; de 
gemeentelijke doorfietsroutes zijn dan ook niet 
opgenomen in het iMPI. In het Actieprogramma 
waren ook de provinciale infraprojecten 
opgenomen, waar naast de auto/businfrastructuur 
ook de fietsinfrastructuur werd/wordt verbeterd, 
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verstrekt tbv een voetgangersbrug en een 
fietstunnel. Waar is de dekking van deze 
subsidie te vinden?

4. In een brief van GS naar PS (agendapunt 
12.b) inzake verkeersveiligheid kruispunten 
N248 staat vermeld, dat een besluit over de 
korte termijn maatregelen, voor het 
beschikbaar stellen van het krediet en de 
promotie in het iMPI naar de realisatiefase, 
begin december bij de behandeling van de 
laatste begrotingswijziging 2021 aan de 
staten worden voorgelegd. In de voordracht 
iMPI 2022-2029 staat echter dat dat het 
project N248-16, verkeersveiligheid 
kruispunten N248 in het iMPI wordt 
opgenomen in de studiefase. Hoe verhoudt 
zich dit tot elkaar? 

zoals de Vervanging Cruquiusbrug (alg-29b). 
Vanaf nu staan alle provinciale fietsprojecten, 
inclusief verantwoording en stand van zaken, alleen 
in het iMPI.

2. Deze projecten - afgezien van enkele 
gemeentelijke doorfietsroutes - zijn allemaal 
opgenomen in het iMPI. Zie ook antwoord op vraag 
1.

3. Dit bedrag staat in de reserve Ontwikkeling 
Provinciale Infrastructuur en wordt overgeheveld 
naar de reserve Uitvoering Mobileitsbeleid door 
derden, zodat er een subsidie kan worden verleend 
aan de gemeente Oostzaan. 
Dit bedrag is niet opgenomen in de 
kredietaanvraag, die alleen over het provinciale 
deel van het project gaat.

4. Het iMPI en de voordracht zijn opgesteld in het 
voorjaar 2021. Het project is in verband met het 
dodelijk ongeval wel voorbereid en de tijd heeft 
deze stukken ingehaald. Daarom wordt nu bij de 
LWB2021 een uitvoeringskrediet voor de 
kortetermijnmaatregelen aangevraagd om de 
verkeersveiligheid voor met name fietsers te 
verbeteren. De studie naar de 
langetermijnmaatregelen wordt binnenkort 
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opgepakt en is als studieproject in het iMPI 
opgenomen.

5 VVD, dhr. K.J. 
Terwal

5a Olthof Begroting 2022 In het was-wordt overzicht indicatoren worden 
bij programma 4 Bereikbaarheid maar liefst 14 
indicatoren geschrapt, omdat deze niet aan de 
gestelde vier uitgangspunten zouden voldoen 
zoals beschreven in de brief van GS van 2 
september. 
Hoe kan worden gewaarborgd dat Statenleden 
hun controlerende rol naar behoren kunnen 
blijven uitoefenen nu belangrijke indicatoren als 
‘voortgang studies en projecten’ en ‘projecten 
afgerond volgens kwaliteitseisen scope’ 
geschrapt worden? 

Nu wordt in het overzicht gesteld dat in de 
meeste (is niet alle) gevallen geldt dat over deze 
activiteiten nog wel wordt gerapporteerd in de 
toelichting op de activiteiten binnen het 
operationeel doel. 
Ontstaat hiermee geen versplintering van 
voortgangsinformatie van infrastructurele 
projecten, waardoor de Staten het 
totaaloverzicht niet meer hebben over hoeveel 
projecten in een jaar door de provincie binnen 
planning worden afgerond en binnen het 
afgesproken budget en de vastgestelde 
kwaliteitseisen?

Deze vraag is politiek en kan tijdens de vergadering 
gesteld worden. 
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6 VVD, dhr. K.J. 
Terwal

8a Olthof Voortgang project 
N247-16

De VVD is onaangenaam verrast dat het 
ontwerp van de drie onderdoorgangen bij 
kruispunt Het Schouw terug naar de tekentafel 
moeten als gevolg van foutief aangenomen 
grondwaterstanden. Hierover de volgende twee 
vragen:

1. Er wordt in de brief van GS van 14 oktober 
gesteld dat het ingenieursbureau dat betrokken 
is bij dit project één peilbuis op de juiste diepte 
heeft geplaatst ter hoogte van de Slochterweg 
om de gegevens uit de bureaustudie te 
controleren. Is dit een juist doorlopen 
procedure of is het voorgeschreven en/of 
gangbaar dat er meerdere peilbuizen ter 
controle worden geplaatst te meer men had 
kunnen weten, zoals ook in de brief wordt 
genoemd, dat de ondergrond van de locatie 
uitzonderlijk complex is, omdat daar drie 
verschillende polderwaterpeilen samenkomen?

2. Kan al een eerste grove schatting gemaakt 
worden van de vertraging die het project N247-
16 oploopt en welke extra kosten daarmee 
gemoeid zijn?

De gevraagde informatie kan niet openbaar 
verstrekt worden (o.b.v. artikel 10 van de Wob) en 
het college zal a.s. dinsdag een brief aan PS sturen 
met oplegging van geheimhouding waarmee de 
staten nader worden geïnformeerd.


